
 

 

 
Protokoll från styrelsemöte 1(2) 

  

 
Stråvalla Båtklubb 
Protokoll: Konstituerande styrelsemöte lördagen den 27 april 2025 efter årsmötet, 
Klubbhuset, Stråvalla hamn 

Punkt 1 LL öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
Punkt 2 Närvarande: Lars Larsson LL, Torstein Fagerhaug TF, Fredrik Bärg FB, Torbjörn 

Öhrström TÖ, Jörgen Sundberg JS, Peter Gustafsson PG, Christer Örn CÖ, Daniel 
Karlsson DK, Robert Gyllenhammar RG, Marie Rexelius MR.  Mikael Johansson MJ 
och Michel Nordström MN hade inte möjlighet att närvara. 

Punkt 3 Dagordningen fastställdes enligt kallelsen. 
Punkt 4 Protokoll från föregående styrelsemöten den 22 april 2025 godkändes. 
Punkt 5 Inkomna skrivelser: Inget att rapportera 
Punkt 6 Avgivna skrivelser: Inget att rapportera 
Punkt 7 Arbetsrapporter: 
Punkt 7.1 Ordföranden: Inget att rapportera 
Punkt 7.2 Kassören: TF sitter kvar i styrelsen tills all dokumentation är klar för att formellt överföra 

ansvaret till FB. FB introduceras löpande. Vi har idag 775 401 SEK i kassan, endast 3 
medlemmar har ännu inte betalat sina fakturor för 2025. Efter 3 mail påminnelser skickar 
vi ett rekommenderat brev vi brukar då också utnyttja möjligheten att stänga av taggen. 
Den aktiveras igen så snart fakturan är betald.  

Punkt 7.3 Miljö: JS fortsätter sitt arbete för att säkerställa att vi lever upp till myndigheternas 
miljökrav.  

Punkt 7.4 Sekreteraren: MR ändrar adresser och ansvariga i ”fotnötter” för våra dokument så snart 
vi formellt har överfört TFs ansvar till FB. Alla är överens om att info@stravallabatklubb 
fungerar utmärkt, TÖ distribuerar och fördelar mail till styrelsen och ser inga problem 
med detta. Medlemmar har fortfarande möjlighet att kontakta PG via telefon, numret 
finns kvar på hemsidan, detta för frågor gällande vaktnätter. 

Punkt 7.5 Hamnkaptenen: I stort sett alla har nu via BAS bokat sina vaktnätter. PG, kommer efter 
den 30 april att allokera återstående vaktnätter till de som inte själva har bokat sina nätter. 
Detta innebär att alla årets vaktbokningar är klara, detta har aldrig inträffat förut och är 
givetvis mycket positivt. Enligt önskemål och beslut på Årsmötet kommer PG nästa 
vecka också att lägga en papperskalender med namn på den som är ansvarig för varje natt 
i Klubbstugan. Detta kommer att göra det möjligt för den som av en eller annan 
anledning måste byta sin vaktnatt att ombesörja detta själv. Det är medlemmens 
skyldighet enligt stadgarna att antingen själv sitta vakt eller ordna med och betala för 
ersättare. 

Punkt 7.6 Båtplatsfördelning: Ytterligare en medlem har lämnat sin plats till sommarplats, JS 
agerar på detta. 3 stora ordinarie platser finns för permanent uthyrning, JS fortsätter att 
arbeta för att dessa hyrs ut. Alternativt hyra ut den som en 9 meters sommarplats för att 
undvika att vi har tomma platser. 

Punkt 7.7 Medlemsregister och hemsidor: TÖ uppdaterar kontinuerligt. 
Punkt 7.8 Externa kontakter: TF informerar Skatteverket om att vi byter kassör så snart 

Årsmötesprotokollet är signerat. 
Punkt 8 Rapport från hamnkommittén: CÖ, för att undvika att personer lämnar avfall inom det 

område med trästaket där vi tidigare har förvarat soptunnorna bör detta tas bort. 
Mittbryggan behöver en omfattande renovering, akut lagning åtgärdas av 
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Hamnkommittén snarast. Ett större underhåll kommer att planeras och ske under 
arbetsdagarna 2026 en grupp att allokeras till detta arbete. Vi har beslutat om en 
uppdatering av vårt kamerasystem vilket innebär att vi kommer att ha tillgång till ett 
mobilt bredband i Klubbstugan. Hamnkommittén ser till att nödvändig uppgradering sker 
av vår TV vilket innebär att vakten kan casta program  till TVn  

Punkt 9 Till mötet anmälda frågor:  
Punkt 9.1 Konstituering av klubbuppdrag: 

Uppdrag Period Medlem 
Ordförande 1 år LL valdes för 1 år 
Styrelseledamot, sekreterare 1 år MR valdes för 1 år 
Styrelseledamot, kassör 2 år FB valdes för 2 år 
Styrelseledamot, hamnkapten 2 år PG valdes för 2 år 
Styrelseledamot, miljö 
båtplatsfördelning 

1 år JS valdes för 2 år 

Styrelseledamot, medlemsregister, 
hemsida  

1 år TÖ omval 2026 

Styrelseledamot, hamnkommittèn 2 år CÖ omval 2026 
Styrelseledamot, hamnkommittén 2 år DK omval 2026 
Styrelseledamot, hamnkommittén 2 år MJ valdes för 2 år 
Styrelseledamot, hamnkommittén 2 år RG valdes för 2 år  
Stryelseledamot, hamnkommittén 2 år MN valdes för 2 år 
Revisor 1 år Extern 
Revisorssuppleant 1 år Lars Brickzén valdes för 1 år 

Anmärkning: Enligt klubbens stadgar äger ordföranden och kassören rätt att var för sig 
teckna firma för klubben. 

Punkt 10 Nästa styrelsemöte: söndagen den 31 augusti kl 10:00 i Klubbstugan 
Punkt 11 Nästa medlemsmöte: Beslut vid nästa styrelsemöte 
Punkt 12 Övriga frågor: Inget att rapportera 
Punkt 13 LL tackade alla och avslutade mötet. 

 
Ordförande Lars Larsson:  

 
Vid protokollet Marie Rexelius:  
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